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049/21: Godkjenning av  innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 
Sak 64/21 og 65/21 vart ettersendt. Sak 55/21 vert trekt, saka vert handsamia i neste FO møte. 

Det var videresendt ei sak frå eldrerådet og ei frå ND. Dei vert og sett på sakslista. Sak 66/21 

verdsdagen mot vold og overgrep mot eldre 2021-uttale og sak 67/21 operasjonalisering av 

grøn konkurransekraft i Nordhordland – søknad om støtte 

Sak 64/21 vert handsama etter 50.                                                                                                                                                         

Orienteringa, Ressursar barnehage og skule, var etter sak 64/21 

Samrøystes vedteke med endringar. 

 

FO- 049/21 Vedtak: 

Innkalling og saksliste er godkjent med endringar. 

 

050/21: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 050/21 Vedtak: 

Møteprotokollen er godkjent. 



 

051/21: Mjåtveitvegen VVA - auka ramme 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret godkjenner å auke ramma for prosjekt Mjåtveitvegen med 3,2 mill. eks mva. 

Midlane skal dekke ferdigstilling av prosjektet. 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 3 røyster (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-Hansen-

uavh.og M.Færø-uavh.) 

 

FO- 051/21 innstilling: 

Kommunestyret godkjenner å auke ramma for prosjekt Mjåtveitvegen med 3,2 mill. eks mva. 

Midlane skal dekke ferdigstilling av prosjektet. 

 

052/21: Endra ramme, opprusting Knarvik 11ar kunstgras 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kostnadsramma for nytt banedekke på Knarvik 11ar kunstgras, vert auka til 6,1 millionar. 

Prosjektet finansierast som følger:  

Prosjektet er lagt inn i opprinnelig budsjett med sum kr 3,2 mill eks mva, 4 mill inkl mva. 

Finansiering: lånemidlar 3,2 mill og mva-refusjon 0,8 mill. 

 

Auke på 2,1 mill inkl. mva eller kr 1,68 mill ekskl. mva. 

Finansiert med lånemidlar med kr 1,68 mill og 0,42 mill i mva-refusjon. 

 

Sum prosjekt er kr 6,1 mill. kr 4,88 mill eks mva og kr 1,22 mill i mva. 

Finansiert med 4,88 mill i lånemidlar og kr 1,22 mill i mva.-refusjon 

 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 08.06.2021: 

Handsaming: 

Uttale frå Alver idrettsrådet vart ettersendt utvalet - 08.06.2021 

Atle Vaage-rådgjevar, orienterte og svara på spørsmål. 

 

Framlegg frå Thea Risøy-Krf: 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur rår Formannskapet til å innstille for alternativ 2: bane 

med syntetisk innfyll og oppfylling av ny forskrift med kostnadsramme 7,5 million.  

 

 

Framlegget vart vedteke med 7 røyster, mot 1 røyst (Anna Nordlund-SV) 

 

OKK- 046/21 uttale: 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur rår Formannskapet til å innstille for alternativ 2: bane 

med syntetisk innfyll og oppfylling av ny forskrift med kostnadsramme 7,5 million.  

 

Utval for næringutvikling og drift 09.06.2021: 

Handsaming: 

Yngve Walaker-Uavh. sette fram følgjande framlegg: 

Utvalet sluttar seg til uttalen frå OKK av 08.06.2021. 

 

Liv Hopland van der Kooij-SP sette fram følgjande framlegg: 

Som alternativ 2, men med bruk av biofyll/organinsk materiale. 

 

Det vart røysta over kvart av  dei ulike framlegga. 



Rådmannen sitt framlegg fekk 0 røyster og fall. 

 

Hopland van der Kooij sitt framlegg fekk 2 røyster og fall. 

 

Walaker sitt framlegg fekk 5 røyster og vart vedteke. 

 

ND- 057/21 uttale: 

Utvalet sluttar seg til uttalen frå OKK av 08.06.2021. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå Ap, KrF og Høgre ved T.Larsen-H: 

Kostnadsramma for nytt banedekke på Knarvik 11ar kunstgras, vert auka til 7,5 millionar for å 

finansiere alternativ 2: bane med syntetisk innfyll og oppfylling av ny forskrift.   

Prosjektet finansierast med lånemidlar og mva-refusjon. 

 

Framlegget vart vedteke med 10 røyster 

 

Rådmannen sitt framlegg fekk 3 røyster og fall (S.Sekkingstad-Sp, J.Hellestveit-SP og L.Johnsen-

MDG) 

 

FO- 052/21 innstilling: 

Kostnadsramma for nytt banedekke på Knarvik 11ar kunstgras, vert auka til 7,5 millionar for å 

finansiere alternativ 2: bane med syntetisk innfyll og oppfylling av ny forskrift.   

Prosjektet finansierast med lånemidlar og mva-refusjon. 

 

053/21: Sal av kommunale bygg og eigedomar 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«1. Kommunestyre ber administrasjonen starte prosessen med å avhende følgjande 

eigedomar: A. Olsvollstranda næringsområde, gbnr 474/21, B. Rylandshøgda, gbnr 343/96, C. 

Dale grendahus, gbnr 472/6, D. Kolås barnehage, gbnr 108/374.  

 

2. Kommunestyre ber administrasjonen om å vurdere følgjande eigedomar nærare før det 

fattast vedtak om ei evt. avhending: E. Feste skule, gbnr 70/6 m.fl, F. Lindåstunet, gbnr 

108/1/4, G. Alversund/Tveiten kai og tomt, gbnr 139/11 

 

3. Kommunestyret ber rådmannen om å vurdere leigekontrakten i Promenaden 3. etg i sin 

heilskap. Det skal startast ein prosess for vurdering av mogeleg relokalisering av aktuell 

avdeling til kommunalt eigde bygg der det er ledige lokale» 

 

Utval for næringutvikling og drift 09.06.2021: 

Handsaming: 

Tormod Skurtveit-AP sette fram følgjande framlegg: 

Utval for næringsutvikling og drift støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak, med følgjande 

tilleggsmerknad: 

Det er viktig at kaien i tilknytning til G. Alversund/Tveiten kai og tomt, gbnr 139/11 vert sikra 

tilkomst og bruk for ålmenta. 

 

Utvalet vedtok samrøystes Skurtveit sitt framlegg til vedtak. 

 

ND- 054/21 uttale: 

Utval for næringsutvikling og drift støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak, med følgjande 

tilleggsmerknad: 

Det er viktig at kaien i tilknytning til G. Alversund/Tveiten kai og tomt, gbnr 139/11 vert sikra 

tilkomst og bruk for ålmenta. 

 



 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå Sp, AP, H, Krf ved N.Bognøy-AP: 

1 . Kommunestyre ber administrasjonen starte prosessen med å avhende følgjande 

eigedomar:  

A. Olsvollstranda næringsområde, gbnr 474/21 , B. Rylandshøgda, gbnr 343/96, C.Dale 

grendahus, gbnr 472/6, D. Kolås barnehage, gbnr 108/374. 

2. Kommunestyre ber administrasjonen om å vurdere følgjande eigedomar nærare før det 

fattast politisk vedtak om ei evt. avhending: E. Feste skule, gbnr 70/6 m.fl, F. Lindåstunet, gbnr 

108/1/4. 

3. Kommunestyret ønskjer å sikre allmenheita tilgong til Alversund/Tveiten kai, og ber om ei 

eiga sak knytt til eigedomen  

G. Alversund/Tveiten kai og tomt, gbnr 139/111. 

4. Kommunestyret ber rådmannen starte ein prosess for å avslutte leigekontrakten i 

Promenaden 3. etg i sin heilskap, og relokalisere avdeling til kommunalt eigde bygg der det 

er ledige lokale. 

5. Kommunestyret ber om at kommunehuset på Manger vert tatt i bruk som kontorlokale 

snarast. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 053/21 innstilling: 

1 . Kommunestyre ber administrasjonen starte prosessen med å avhende følgjande 

eigedomar:  

A. Olsvollstranda næringsområde, gbnr 474/21 , B. Rylandshøgda, gbnr 343/96, C.Dale 

grendahus, gbnr 472/6, D. Kolås barnehage, gbnr 108/374. 

2. Kommunestyre ber administrasjonen om å vurdere følgjande eigedomar nærare før det 

fattast politisk vedtak om ei evt. avhending: E. Feste skule, gbnr 70/6 m.fl, F. Lindåstunet, gbnr 

108/1/4. 

3. Kommunestyret ønskjer å sikre allmenheita tilgong til Alversund/Tveiten kai, og ber om ei 

eiga sak knytt til eigedomen  

G. Alversund/Tveiten kai og tomt, gbnr 139/111. 

4. Kommunestyret ber rådmannen starte ein prosess for å avslutte leigekontrakten i 

Promenaden 3. etg i sin heilskap, og relokalisere avdeling til kommunalt eigde bygg der det 

er ledige lokale. 

5. Kommunestyret ber om at kommunehuset på Manger vert tatt i bruk som kontorlokale 

snarast. 

 

 

054/21: Kanalstrategi 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

·  Alver kommune stenger resepsjonen i kommunehuset på Frekhaug og legg til rette for 

alternativ digital innbyggjarrettleiing. 

·  Alver kommune endrar opningstida på sentralbordet og dei bemanna resepsjonane frå 

08.00–15.30 til 09.00–15.00. 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 
Framlegg frå Sp, AP, KrF og H ved Ø.Oddekalv-AP: 

Alver kommune stengjer ikkje resepsjonen i kommunehuset på Frekhaug. Rådmannen 

arbeider vidare med gode digitale løysingar i dei ulike resepsjonane. 

Alver kommune held fram med å ha bemanna resepsjonar og ope sentralbord i tida mellom 

kl. 08.00 og 15.30. 

Kommunestyret ber rådmannen komme tilbake med ei heilskapleg sak om kanalstrategiar 

hausten 2021. 



Framlegget vart samrøystes vedteke  

 

FO- 054/21 innstilling: 

Alver kommune stengjer ikkje resepsjonen i kommunehuset på Frekhaug. Rådmannen 

arbeider vidare med gode digitale løysingar i dei ulike resepsjonane. 

Alver kommune held fram med å ha bemanna resepsjonar og ope sentralbord i tida mellom 

kl. 08.00 og 15.30. 

Kommunestyret ber rådmannen komme tilbake med ei heilskapleg sak om kanalstrategiar 

hausten 2021. 

 

      

056/21: Miljøløftet - Handlingsprogram 2022 - 2025  
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune sluttar seg til Miljøløftet sitt handlingsprogram 2022-2025 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 10 røyster, mot 3 (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-

Hansen-uavh. og M.Færeø-uavh.) 

 

FO- 056/21 innstilling: 

Alver kommune sluttar seg til Miljøløftet sitt handlingsprogram 2022-2025 

 

057/21: Årsrekneskap 2020 for Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret godkjenner Alver kommune sin årsrekneskap for 2020 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 057/21 innstilling 

Kommunestyret godkjenner Alver kommune sin årsrekneskap for 2020 

058/21: Årsmelding Alver kommune 2020 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret tek årsmeldinga 2020 for Alver kommune til orientering 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 058/21 innstilling: 

Kommunestyret tek årsmeldinga 2020 for Alver kommune til orientering 

059/21: Finansrapport 2020 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret tek finansrapport for Alver kommune 2020 til orientering 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 059/21 innstilling: 

Kommunestyret tek finansrapport for Alver kommune 2020 til orientering 



 

060/21: 1.tertialrapport 2021 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. tertial 2021 til orientering. 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar knytt til drift, sentrale poster og disposisjonsfond for 

2021 slik det går fram av "status drift for kommune (1A)" og "status drift for 

tenesteområdene (1B). 

3. Dei ulike postane i oppsettet under tabell koronarekneskap, vert budsjettjustert i samsvar 

med påløpte utgifter (både sentrale postar og driftsposter). Rådmannen får fullmakt til å 

budsjettjustere endringar gjennom året i samsvar med nye finansieringspakker vedtatt i 

stortinget. Ein føresetnad for å justere driftspostar knytt til Covid-19 er at det er ført på 

eige objekt knytt til koronarekneskap. 

4. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2021 slik det går fram av 

"status investeringer (2B)". 

5. Det vert gjennomført låneopptak i samsvar med tabell "status investering og finansiering 

(2A), som viser bruk av lånemidlar med til saman kr 425,5 mill. (ekskl. startlån). Det skal 

nyttast ubrukte lånemidlar frå tidlegare år avsett i rekneskapen per 31.12.2020 

med 275,5 mill. kr og takast opp nye lån på 150 mill. kr.  

6. Finansrapport vert tatt til orientering. 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Justert framlegg frå rådmann vart lagt fram i møtet: 

Prosjekt 36017 - Mjåtveitv. fortau – delfinansiert med tilskot EDS - vert redusert med kr 

1.212.500,-.  

Finansiering vert endra slik:  Reduksjon i bruk av lånemidlar kr 970.000,- og kr 242.500,- i 

momsrefusjon. 

 

Rådmannen sitt justerte framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 060/21 innstilling: 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. tertial 2021 til orientering. 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar knytt til drift, sentrale poster og disposisjonsfond 

for 2021 slik det går fram av "status drift for kommune (1A)" og "status drift for 

tenesteområdene (1B). 

3. Dei ulike postane i oppsettet under tabell koronarekneskap, vert budsjettjustert i 

samsvar med påløpte utgifter (både sentrale postar og driftsposter). Rådmannen får 

fullmakt til å budsjettjustere endringar gjennom året i samsvar med nye 

finansieringspakker vedtatt i stortinget. Ein føresetnad for å justere driftspostar knytt til 

Covid-19 er at det er ført på eige objekt knytt til koronarekneskap. 

4. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2021 slik det går fram 

av "status investeringer (2B)". 

5. Det vert gjennomført låneopptak i samsvar med tabell "status investering og 

finansiering (2A), som viser bruk av lånemidlar med til saman kr 425,5 mill. (ekskl. 

startlån). Det skal nyttast ubrukte lånemidlar frå tidlegare år avsett i rekneskapen per 

31.12.2020 med 275,5 mill. kr og takast opp nye lån på 150 mill. kr.  

Oppdatert med følgjande tilføying etter møtet i formannskapet 10.06.2021: Prosjekt 

36017 - Mjåtveitv. fortau – delfinansiert med tilskot EDS - vert redusert med kr 

1.212.500,-.  

Finansiering vert endra slik:  Reduksjon i bruk av lånemidlar kr 970.000,- og kr 242.500,- i 

momsrefusjon. 

6. Finansrapport vert tatt til orientering. 



 

061/21: Økonomiske måltal og handlingsreglar 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar følgjande langsiktige økonomiske måltal for Alver kommune: 

 
 

Dei årlige måltala vedtakast i samband med økonomiplan. Dei langsiktige økonomiske 

måltala skal vere oppnådd innan 2027. 

 

2. Følgjande handlingsreglar vert vedtatt: 

a. For å sikre at budsjett og økonomiplan er realistiske skal det ikkje 

budsjetterast med uspesifiserte innsparingar på organisasjonsnivå. Alle 

innsparingar skal som minimum spesifiserast per sektor og per 

tenesteområde.  

b. Dersom netto renteberande gjeld er over 90% av frie inntekter skal det ikkje 

startast opp nye større generelle investeringar som krev nye låneopptak. 

Unntaket er investeringar knytt til vatn og avløp, og eventuelle andre 

sjølvfinansierande investeringar. Pågåande investeringar skal ferdigstillast. 

Mindre investeringar knytt til effektivisering/ kvalitetsheving av drift kan 

vurderast lånefinansierast. Elles skal nye investeringar fullt ut 

eigenfinansierast. 

c. Når rekneskapen for Alver synar eit økonomisk mindreforbruk, skal 

mindreforbruket setjast av til disposisjonsfond. Dette gjeld for rapportering 

per 1 og 2. tertialrapport, samt ved handsaming av årsrekneskapen. Ein 

eventuell disponering av mindreforbruket skal først skje i samband med 

neste års økonomiplanarbeid. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Behandling: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 061/21 innstilling: 

1. Kommunestyret vedtar følgjande langsiktige økonomiske måltal for Alver kommune: 

 
 

Dei årlige måltala vedtakast i samband med økonomiplan. Dei langsiktige økonomiske 



måltala skal vere oppnådd innan 2027. 

 

1. Følgjande handlingsreglar vert vedtatt: 

a. For å sikre at budsjett og økonomiplan er realistiske skal det ikkje 

budsjetterast med uspesifiserte innsparingar på organisasjonsnivå. Alle 

innsparingar skal som minimum spesifiserast per sektor og per 

tenesteområde.  

b. Dersom netto renteberande gjeld er over 90% av frie inntekter skal det ikkje 

startast opp nye større generelle investeringar som krev nye låneopptak. 

Unntaket er investeringar knytt til vatn og avløp, og eventuelle andre 

sjølvfinansierande investeringar. Pågåande investeringar skal ferdigstillast. 

Mindre investeringar knytt til effektivisering/ kvalitetsheving av drift kan 

vurderast lånefinansierast. Elles skal nye investeringar fullt ut 

eigenfinansierast. 

c. Når rekneskapen for Alver synar eit økonomisk mindreforbruk, skal 

mindreforbruket setjast av til disposisjonsfond. Dette gjeld for rapportering 

per 1 og 2. tertialrapport, samt ved handsaming av årsrekneskapen. Ein 

eventuell disponering av mindreforbruket skal først skje i samband med 

neste års økonomiplanarbeid. 

 

062/21: Økonomiplan 2022 - 2025 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Førebels økonomiplan for 2022 - 2025 tas til orientering. 

2. Rådmannen arbeider videre med dei uspiesifiserte innsparingane som er lagt inn i 

førebels økonomiplan 2022 - 2025, og legg fram endeleg framlegg til økonomiplan 2022 

- 2025 til politisk handsaming i september 2021. 

3. Rådmannen arbeider videre med kartlegging av mindre investeringsbehov for å sikre 

betre økonomisk drift. Eventuelle nye investeringsbehov vert innarbeidd i endeleg 

framlegg til økonomiplan 2022 - 2025 som skal til politisk handsaming i september 2021. 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 
Frasmlegfrå SP,AP, KRF og H ved A.Byrknes-KRF: 

Førebels økonomiplan for 2022-2025 tas til orientering. 

P 2 og 3 strykes. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 062/21 Vedtak: 

Førebels økonomiplan for 2022-2025 tas til orientering. 

 

063/21: Melding/orientering til formannskapet 10.06.2021 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldingane vert teke til orientering. 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Orienteringa, Equinor, kjem i neste FO møte. 

Det vert og ei orientering om kommuneplanen, samfunnsdelen. 

·  Alver kommune – budsjett og økonomiplan 2021-2024 frå Statsforvaltaren i 

Vestland  

·  Referat frå møte i styringsgruppa miljøløftet 19.03.2021 

·  Protokoll Regionrådet 21.09.2020 



·  Orienteringsnotat breiband 

·  Kommuneplanen, samfunnsdelen - vert i kommunestyret 24.juni 

·  Ressursar barnehage og skule ved kommunalsjef Kristin Moe. Orienteringa var 

etter sak 64/21 

·  Svar på spm.ang.vassforsyning 

Saka vart handsama etter sak 67/21 

 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 063/21 Vedtak: 

Meldingane vert teke til orientering. 

064/21: KNARA – Hovudreinseanlegg Knarvik 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret vedtek at Alternativ 2 Kvassneset som lokalisering, ligg til grunn for vidare 

planlegging av nytt hovudreinseanlegg i Knarvik. 

Utval for næringutvikling og drift 09.06.2021: 

Handsaming: 

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg: 

Utvalet tar saka til orientering. 

 

Tormod Skurtveit-AP sette fram følgjande framlegg: 

Utvalet tar saka til orientering. 

Utvalet meiner at løysinga med fleire mindre anlegg bør utgreiast i rapporten, slik at ein har 

eit reelt samanlikningsgrunnlag. 

Stian Lavik trekte framlegget sitt. 

 

Tormod Skurtveit sitt framlegg vart sett opp mot rådmannen sitt framlegg i avrøystinga. 

 

Skurtveit sitt framlegg fekk 7 røyster og vart samrøystes vedteke. 

 

ND- 058/21 uttale: 

Utvalet tar saka til orientering. 

Utvalet meiner at løysinga med fleire mindre anlegg bør utgreiast i rapporten, slik at ein har 

eit reelt samanlikningsgrunnlag. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå KRF, SP, H og SP ved A.Byrknes-KRF: 

Formannskapet tek ikkje stilling til lokalitet for Hovudreinseanlegg i Alver kommune no. 

Formannskapet ber om at det i saka blir belyst lokaliteter og kostnad med fleire mindre 

anlegg 

Formannskapet ber om at det vert utgreia fleire lokaliteter for reinseanlegg utanfor Knarvik 

På bakgrunn av desse punkta utset formannskapet saka og ber rådmannen kome attende 

med oppdatert saksutgreiing. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 064/21 Vedtak: 

Formannskapet tek ikkje stilling til lokalitet for Hovudreinseanlegg i Alver kommune no. 

Formannskapet ber om at det i saka blir belyst lokaliteter og kostnad med fleire mindre 

anlegg 

Formannskapet ber om at det vert utgreia fleire lokaliteter for reinseanlegg utanfor Knarvik 

På bakgrunn av desse punkta utset formannskapet saka og ber rådmannen kome attende 

med oppdatert saksutgreiing. 



 

065/21: Tal teljetidspunkt barnehagane i Alver 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune innfører tre teljetidspunkt i kommunale og private barnehagar, gjeldande frå 

1.1.22. Teljetidspunkta er 15.februar, 15.august og 15. desember.  

Administrasjonen set i verk arbeidet med å lage retningsline for berekning av tilskot til dei 

private barnehagane samt justere retningsline for gjennomføring av opptak til barnehage. 

Framlegg til retningsliner kjem opp som eiga sak i september. 

Utval for oppvekst, kunnskap og kultur 08.06.2021: 

Handsaming: 

Orientering til saka v/Kristin Moe-kommunalsjef 

 

Merknad: 

Saka skal til uttale i Utval for oppvekst kunnskap og kultur, Innstilling i Formannskapet og 

vedtak i Kommunestyret. 

 

Rådmannen sitt framlegg fekk 4 røyster og fall (Anna Nordlund-SV, Laila Bjørge-Sp, Jostein 

Borlaug-Sp, May Britt Gjerde-Sp) 

 

Framlegg frå Hege Dale-Uavh: 

Alver Kommune vil halda på eitt teljetidspunkt i kommunale og private barnehagar, då eit 

årleg teljetidspunkt gjev forutsigbarheit og eit betre barnehagetilbod i Alver Kommune. 

Teljetidspunktet vert 15/12. 

 

Framlegg vart vedteke med 5 røyster, med leiar si dobbeltrøyst (Yngve Walaker-Uavh, Hege 

Dale-Uavh, Christel V. Haaland-H, Thea Risøy-Krf) 

 

OKK- 029/21 uttale: 

     Alver Kommune vil halda på eitt teljetidspunkt i kommunale og private barnehagar, då eit 

årleg teljetidspunkt gjev forutsigbarheit og eit betre barnehagetilbod i Alver Kommune. 

Teljetidspunktet vert 15/12. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå H og KRF ved T.Larsen: 

Alver Kommune vil halda pa ̊ eitt teljetidspunkt i kommunale og private barnehagar med 

teljetidspunkt 15/12. 

 

Framlegget fekk 5 røyster fall (T.Larsen-H, I.Fjeldsbø-H, A.Byrknes-KRF, A.Hetlebakke-KRF og 

N.Øvreås-FRP) 

 

Framlegg frå M.Klementsen-uavh.: 

Formannskapet bed adm.legge frem sakgsutrgeiing for bruk av to teljetidspunkt i kommunale 

og private barnehagar. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

Rådmannen sitt framlegg fekk 5 røyster fall (N.Bognøy-AP, Ø.Oddekalv-AP, S.Sekkingstad-SP, 

J.Hellestveit-SP og L.Johnsen-MDG) 

 

FO- 065/21 innstilling: 

Formannskapet bed adm.legge frem sakgsutrgeiing for bruk av to teljetidspunkt i kommunale 

og private barnehagar. 

 



 

066/21: Verdsdagen mot vald og overgrep mot eldre 2021 - uttale 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Saka vert lagt fram til drøfting og uttale. 

Eldreråd 07.06.2021: 

Handsaming 

Det vart sett fram følgjande felles framlegg til vedtak: 

 

Eldrerådet i Alver kommune ber om at Alver kommune gir ein uttale  i samband 

med  Verdensdagen mot vald og overgrep mot eldre 15. juni i år. Eldrerådet føreslår 

følgjande uttale: 

 

«Vald og overgrep mot eldre må avdekkast, førebyggast og unngåast. Alver kommune vil ha 

auka fokus på dette problemet framover. 

 

Eldrerådet vedtok samrøystes framlegg til vedtak. 

 

ER- 028/21 innstilling: 

Eldrerådet i Alver kommune ber om at Alver kommune gir ein uttale i samband 

med  Verdensdagen mot vald og overgrep mot eldre 15. juni i år. Eldrerådet føreslår 

følgjande uttale: 

 

«Vald og overgrep mot eldre må avdekkast, førebyggast og unngåast. Alver kommune vil ha 

auka fokus på dette problemet framover. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming 

Uttalen frå eldrerådet vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 066/21 Vedtak: 

Vald og overgrep mot eldre må avdekkast, førebyggast og unngåast. Alver kommune vil ha 

auka fokus på dette problemet framover. 

 

067/21: Operasjonalisering av grøn konkurransekraft i Nordhordland – søknad om støtte 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Saka blir lagt fram til politisk drøfting og avgjerd 

Utval for næringutvikling og drift 09.06.2021: 

Handsaming: 

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg til vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift vil be formannskapet om å løfta opp saka og gjera 

følgjande vedtak som innstilling til kommunestyret: 

 

Kommunestyret løyver kr 175 000 som ei ekstraløyving til Nordhordland Næringslag, for at dei 

skal arbeida målretta med “02.Kraftforsyning”, “03.Lokale utdanningsprogram”, og 

“05.Realisere anbefalinger i scenarioanalysen” i kostnadsplanen i dokumentet 

“OPERASJONALISERING GRØNN KONKURRANSEKRAFT I NORDHORDLAND – SØKNAD OM 

STØTTE”. Næringslaget skal rapportera til Utval for næringsutvikling og drift, og til 

adminstrasjonen jamnleg. 

 

Kostnaden vert å dekkja frå disposisjonsfondet. 

 

Stian Lavik sitt framlegg vart sett opp mot rådmannen sitt framlegg. 

Lavik sitt framlegg fekk 7 røyster og vart samrøystes vedteke. 



 

ND- 053/21 uttale: 

Utval for næringsutvikling og drift vil be formannskapet om å løfta opp saka og gjera 

følgjande vedtak som innstilling til kommunestyret: 

 

Kommunestyret løyver kr 175 000 som ei ekstraløyving til Nordhordland Næringslag, for at dei 

skal arbeida målretta med “02.Kraftforsyning”, “03.Lokale utdanningsprogram”, og 

“05.Realisere anbefalinger i scenarioanalysen” i kostnadsplanen i dokumentet 

“OPERASJONALISERING GRØNN KONKURRANSEKRAFT I NORDHORDLAND – SØKNAD OM 

STØTTE”. Næringslaget skal rapportera til Utval for næringsutvikling og drift, og til 

adminstrasjonen jamnleg. 

 

Kostnaden vert å dekkja frå disposisjonsfondet. 

 

Alver formannskap 10.06.2021: 

Handsaming: 

Uttale frå utval for næringsutvikling og drift vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 067/21 innstilling: 

Kommunestyret løyver kr 175 000 som ei ekstraløyving til Nordhordland Næringslag, for at dei 

skal arbeida målretta med “02.Kraftforsyning”, “03.Lokale utdanningsprogram”, og 

“05.Realisere anbefalinger i scenarioanalysen” i kostnadsplanen i dokumentet 

“OPERASJONALISERING GRØNN KONKURRANSEKRAFT I NORDHORDLAND – SØKNAD OM 

STØTTE”. Næringslaget skal rapportera til Utval for næringsutvikling og drift, og til 

adminstrasjonen jamnleg. 

 

Kostnaden vert å dekkja frå disposisjonsfondet. 
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